
Motion om att tillföra en punkt på dagordningen för årstämma 

Jag föreslår att vi lägger till en punkt i vår dagordning, gällande informations och frågestund. 

Bakgrunden är att när övriga frågor togs bort, är man tvungen att formulera saker som normalt hade 

kunnat ligga under föreslagen punkt på annat sätt. I stället får vi som medlemmar smyga in våra 

frågor i motioner samt i redovisningen av budgeten. Ett exempel, bland många, är att man inte kan 

hantera en fråga om en anslagstavla utan måste lägga in en motion. Detta att krångla till det för folk, 

att lägga fram sina åsikter är en gammal beprövad härskarteknik som används då man inte vill ha 

engagerade medlemmar. 
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